
 

Rada Miejska w Łomiankach 

BRM.0002.2.2022 

 

 

Protokół nr LII/2022 

Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 

z dnia 27 stycznia 2022 roku 

 

 

LII Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła się dnia 27 stycznia 2022 roku  

o godz. 16:00 z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska. 

Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2021 r. poz. 1372) oraz  

§ 5 ust. 2 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Łomiankach stanowiącego załącznik nr 7 do 

Statutu Gminy Łomianki do Uchwały nr XXXIII/380/2017 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 

2 października 2017 roku.  

Ad. pkt 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska otworzyła LII/2022 Sesję 

Rady Miejskiej w Łomiankach.  

Powitała obecnych przed monitorami komputerów Radnych, Burmistrza i Zastępców 

Burmistrza, Panią Skarbnik, Przewodniczących Zarządów Osiedli i Rad Sołeckich, Pracowników 

Urzędu i mieszkańców oglądających sesję dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego. 

Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 



Poinformowała, że do sytemu zalogowało się 21 Radnych, wobec czego jest quorum 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca przypomniała, że porządek obrad sesji wraz z materiałami został przesłany 

Radnym pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji została 

opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 

w Łomiankach. 

Następnie Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łomianki na lata 2022 -2030. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Łomianki na rok 2022. 

4.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Łomianki spółkom wodnym działającym na terenie Gminy Łomianki. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Łomianki. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na przewlekłe 

załatwianie sprawy przez organ zarządzający drogami gminnymi. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach. 

8. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 

9. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

10. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Godz. 16.05 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 1 porządku obrad. 

 

 

 



Ad. pkt 2 oraz Ad. pkt 3 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki 

na lata 2022-2030. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na 

rok 2022. 

Skarbnik Hanna Dąbrowska omówiła projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łomianki na lata 2022-2030. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2022.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Janusz Skonieczny, radny Jerzy Serzysko, radny Marcin Etienne. 

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2022 – 2030. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (15 głosów za;  
5 przeciw; 0 wstrzymujące się, 1 brak głosu) Rada podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2022 – 2030. 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2022.  

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za;  

3 przeciw; 0 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Łomianki na rok 2022. 

Godz. 16.25 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 2 i punkt 3 porządku obrad. 

 

 

 



Ad.4 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Łomianki spółkom wodnym działającym na terenie Gminy Łomianki. 

Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej Pani Aleksandra 

Jankowska omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Łomianki spółkom wodnym działającym na terenie Gminy Łomianki. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Agnieszka Zdunek, radny Jerzy Serzysko. 

Wyjaśnień udzieliła Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej 

Pani Aleksandra Jankowska. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Łomianki spółkom wodnym 

działającym na terenie Gminy Łomianki. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (13 głosów za;  

4 przeciw; 4 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy Łomianki spółkom wodnym działającym na terenie Gminy Łomianki. 

 

Godz. 16.35 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 4 porządku obrad. 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania oraz 

form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli szkół 

i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Łomianki. 

Naczelni Wydziału Edukacji Pani Jadwiga Idziaszek omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienn przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania oraz 



form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli szkół 

i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Łomianki. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania oraz form i specjalności kształcenia, 

na które dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych 

przez Gminę Łomianki. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  

0 przeciw; 2 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia na 2022 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Łomianki. 

 

Godz. 16:41 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 5 porządku obrad.  

Ad.6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na przewlekłe załatwianie 

sprawy przez organ zarządzający drogami gminnymi. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Mariola Niecikowska omówiła 

projekt uchwały i poinformowała, że Komisja uznała skargę za bezzasadną. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na przewlekłe załatwianie sprawy przez organ zarządzający 

drogami gminnymi. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (8 głosów za;  

5 przeciw; 8 wstrzymujące się) Rada uznała skargę  na przewlekłe załatwianie sprawy przez 

organ zarządzający drogami gminnymi za bezzasadną. 

 

Godz. 16:45 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 6 porządku obrad.  

Ad.7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Łomiankach. 



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska omówiła projekt uchwały. 

Radny Michał Naftyński zgłosił swoją kandydaturę do Komisji Rewizyjnej. Przewodnicząca 

poprosiła o podanie innych kandydatur, nikt więcej nie zgłosił się do pracy w komisji. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach o 

radnego Michała Naftyńskiego. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za;  

1 przeciw; 3 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach o radnego Michała Naftyńskiego. 

 

Godz. 16:52 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 7 porządku obrad. 

Ad.8  

Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 

Brak zgłoszeń do tego punktu. 

 

Godz. 16:53 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 8 porządku obrad. 

Ad.9 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Rady Grzegorz Bryk, rady Jerzy Serzysko zadali pytania w tym punkcie. Zastępca Burmistrza ds. 

społecznych Witold Gawda zobowiązał się udzielania odpowiedzi na piśmie. 

 

Godz. 17:06 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 9 porządku obrad. 

Ad. 10 

Informację Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca poinformowała, że Informację Przewodniczącej zostały przekazane na 

skrzynki elektroniczne radnych. 

 

Godz. 17:07 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 10 porządku obrad. 



 

Godz. 17:07 

Ad. 11 

Zamkniecie obrad sesji. 

Przewodnicząca RM poinformowała, że wobec wyczerpanie porządku obrad zamyka 52 

sesję rady miejskiej w Łomiankach i przypomina, że kolejna sesja zaplanowana jest na dzień 

24 lutego 2022 r. 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Magdalena Kowalska 

 

Stenogramy i protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, wyniki imiennego głosowania, stanowiska i aktualne składy komisji 

Rady Miejskiej dostępne są w serwisie internetowym Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej 

www.bip.lomianki.ploraz w Biurze Rady Miejskiej (ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41) 



Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska 
Witam serdecznie państwa radnych Witam zastępcę burmistrza pani ą skarbnik sekretarza Gminy 
dyrektorów jednostek organizacyjnych i jednostki Kultury Witam przewodniczących zarządów osiedli 
i rad osiedlowych a także wszystkich państwa oglądających nas Dzięki transmisji dostępnej na stronie 
internetowej Gminy Łomianki na podstawie artykułu 20 ustęp 1 b ustawy o samorządzie gminnym 
obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w 
związku z rodo udział w sesji rady miejskiej w Łomiankach wiąże się z przetwarzaniem danych 
osobowych w zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień publicznych pełny tekst klauzuli 
informacyjnej znajduje się na drzwiach wejściowych w sali widowiskowej Szanowni państwo 
Uprzejmie informuję że do systemu zalogowało się i potwierdziło obecność 21 radnych w związku z 
tym jest kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał informuję że zawiadomienie o 
sesji wraz z porządkiem obrad pocztą elektroniczną urodzinowy informacja w terminie została 
opublikowana w biuletynie Informacji Publicznej internetowej Urzędu Miejskiego w Łomiankach 
odczytam porządek obrad pierwsze otwarcie obrad dwa rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Łomianki na lata 2022 2030 rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2022 4 rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Łomianki spółkom 
wodnym działającym na terenie gminy Łomianki 5 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
ustalenia na rok 2022 planu dofinansowania form Doskonalenia Zawodowego nauczycieli ustalania 
maksymalnej kwoty dofinansowania oraz form kształcenia na które dofinansowanie jest 
przyznawane dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę Łomianki 6 rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na przewlekłe załatwienie sprawy przez organ 
zarządzający drogami gminnymi 7 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu 
komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach 8 wolne wnioski i zapytania mieszkańców 9 
interpelacje zapytania i wolne wnioski 10 przewodniczący Rady Miejskiej 11 zamknięcie obrad sesji 
Czy są jakieś uwagi lub wnioski do porządku obrad Przed przystąpieniem do procedowania nad 
projektami uchwał poinformuję tylko państwa że projekt że protokół z 51 sesji rady miejskiej w 
Łomiankach podpisałam do protokołu Nie wniesiono żadnych uwag integralną częścią protokołu jest 
transkrypcja sesji która przy protokole przy protokole opublikowana jest w Bipie przechodzimy do 
punkt 2 i punkt u 3 w porządku obrad proszę panią Skarbnik Hannę Dąbrowską o przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w wieloletniej prognozie finansowej i jednocześnie w 
uchwale budżetowej Bardzo proszę z auto poprawką Bardzo proszę pani skarbnik  
Kolejny mówca 
 może zacznę od omawiania zmiany budżetowej Gminy Łomianki na rok 2022 zmiany w uchwale 
budżetowej Gminy Łomianki na 22 rok polegają na zwiększeniu wydatków zwiększeniu deficytu i 
zwiększeniu przychodów wydatki budżetu zwiększa się o 446187 zł i 79 gr o taką samą kwotę 
zwiększa się deficyt i po zmianach deficyt będzie wynosił 9816223 zł i 4 gr i o taką samą kwotę czyli o 
446187 zł i 79 zwiększa się przychody i przychody po zmianach będą wynosiły 12816233 zł i 4 gr 
chodzi o wydatki to zmiany w wydatkach polegają na zmianie wydatków bieżących i tutaj zmian 
dokonuje się dziale 750 w rozdziale 750 75 jednostek samorządu terytorialnego zmniejsza się 
wydatki o kwotę 3000 zł i przynosi do 851 z przeznaczeniem na zabezpieczenie wydatków na zakup 
usług transportowych do punktów szczepień dla osób niepełnosprawnych na szczepienia przeciwko 
kolejna zmiana dotyczy działu 801 oświata i wychowanie rozdział 80 101 szkoły podstawowe i tutaj 
zwiększa się wydatki o kwotę 446187 zł i 79 gr z przeznaczeniem na zakup sprzętu i dydaktycznych w 
ramach programu laboratoria przyszłości i dla poszczególnych szkół zwiększenia wyglądają 
następująco na szkoły podstawowej numer 1 zwiększa się wydatki o 130 17 zł i 60 gr dla szkoły 
podstawowej numer 2 to zwiększenie to kwota 94 zł 580 zł 30 gr Szkoła Podstawowa numer 3 to 
kwota 209400 zł Szkoła Podstawowa w Dziekanowie Leśnym to kwota 1522 zł i 20 groszy Szkoła 
Podstawowa w Dziekanowie polskim 8301 zł 80 gr i Szkoła Podstawowa w Sadowej 2365 zł 80 groszy 
jak państwo pamiętacie w tamtym roku w grudniu otrzymaliśmy środki na realizację tego programu 
laboratoria przyszłości środki wpłynęły późno zostało ogłoszone postępowanie o zamówienia 



publiczne wpłynęło bardzo mało ofert i oferty które wpłynęły zostały dla tych wydatków uchwalone 
wydatki niewygasające natomiast na pozostałą kwotę na tą kwotę 446187 zł 79 gr nie wpłynęły 
żadne oferty i związku z tym że zależy nam na czasie żeby jak najszybciej wszcząć postępowania na 
zakup tych artykułów dydaktycznych dla szkół żeby w terminie móc zrealizować projekt 
wprowadzamy niewykorzystane środki na rachunku bankowym budżetu które to środki na ten 
projekt wpłynęły na wyodrębniony rachunek bankowy i przeznaczamy dla szkół żeby postępowania i 
dokonać zakupów w odpowiednim terminie i związku z tym że te środki pozostały jako 
niewykorzystane środki pieniężne bankowym w tym roku a wchodzą do budżetu jako przychody 
właśnie z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu są to środki 
znaczone mogą być przeznaczone tylko i wyłącznie na ten cel i to są już wszystkie zmiany które 
dotyczą zmian w uchwale budżetowej na to miast jeżeli chodzi o zmiany w wpf to są ściśle związane 
ze zmianami w budżecie tutaj chciałam powiedzieć że Poprosiłam panią burmistrz o autopoprawkę 
ponieważ w treści objaśnień nie zapisały mi się zmiany i powstał błąd pisarski to dotyczyło punktu 4 
Gdzie są pokazane kwota z większenia zwiększenia przychodów i kwota przychodów po zmianach 
tam jeszcze po groszach był jeszcze dodatkowe dwa miejsca po przecinku także bardzo za to 
przepraszam i proszę o przyjęcie tej autopoprawki do objaśnień wydatki w 2022 roku zwiększają się 
o kwotę 446187 zł 79 gr z tego Wydatki bieżące zwiększają się u taką samą kwotę i zwiększają się 
wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczane o kwotę 1000 zł wynik budżetu który zwiększa 
się o 446187 zł i 79 gr i deficyt po zmianach będzie wynosił 9 816 223 zł i 4 gr zwiększają się 
przychody budżetu o kwotę 446187 zł i 79 zł przychody będą wynosiły po zmianach 12 milionów 816 
233 zł i 4 gr i w ramach przychodów zwiększają się środki pieniężne znajdujące się na rachunku 
budżetu pochodzące z niewykorzystanych środków i przeznaczone na pokrycie deficytu w kwocie 
446187 zł 79 gr zmniejsza się nadwyżka opera cyjna o kwotę 446187 zł 79 gr do kwoty 17844946,96 
zł zmieniają się nieznacznie wskaźniki spłaty zobowiązań i tak jednoroczne wskaźnik się zmniejsza o 
0, 29% natomiast dopuszczalny limit spłaty zobowiązań liczony do planu w poszczególnych latach 
zwiększa zmniejsza się w 2023 roku o 0,10% 24 o 0,9% 2025 o 0,10 oraz w latach 2026 2029 o 0,04% 
zmniejsza się również dopuszczalny limit spłaty zobowiązań które liczą o wykonanie i tak 2023 
zmniejsza się o 0,10% 24 na 0,09% 25 na 0,10 w latach w 2026 - 29 na 0,04 są to wszystkie zmiany w 
wpf i zmiany są dokonywane tylko w załączniku 1 czyli wieloletniej prognozie finansowej Dziękuję 
Kolejny mówca 
bardzo dziękuję pani skarbnik Proszę pana Mateusza Krogulca przewodniczącego komisji budżetowej 
o przedstawienie opinii w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej i oddzielnie w sprawie 
zmian w budżecie bardzo  
Kolejny mówca 
Dzień dobry pani przewodnicząca Szanowni radni Komisja Budżetowa zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie projekt WPW oraz projekt budżetu również jednogłośnie pozytywnie Dziękuję bardzo 
Kolejny mówca 
dziękuję otwieram dyskusję Jeżeli ktoś z państwa chce zabrać głos Proszę o potwierdzenie tego na 
panelu radny Janusz Skonieczny Bardzo proszę  
Kolejny mówca 
Dzień dobry państwu ja mam pytanie Kiedy było wiadomo że będą niewykorzystane Wydawało mi 
się że podczas ostatniej sesji mówiliśmy że nie ma takich środków Dziękuję  
Kolejny mówca 
Panie radny to są niewykorzystane środki no nie można było powiedzieć że nie ma to są 
niewykorzystane środki to nie są wolne środki niewykorzystane środki środki wpłynęły na projekt 
laboratoria przyszłości częściowo Zostały wprowadzone kwota wpłynęła w tamtym roku to była 
kwota 804200 zł na ten projekt na te wydatki na które w oferty gdzie cuf organizował postępowanie 
w sprawie zamówienia publicznego zostały uchwalone wydatki niewygasające były w kwocie 358012 
zł i 21 gr natomiast wydatki pozostałe czyli 446187 zł 79 gr pozostały na rachunku bankowym który 
został otwarty specjalnie dla tego projektu i stąd teraz wprowadzamy jako niewykorzystane środki 



które pozostały na dzień 31 grudnia 2021 na tym rachunku bankowym na tym rachunku dla tego 
projektu dziękuję  
Kolejny mówca 
dziękuję pani skarbnik czy jeszcze ktoś chciał zabrać głos w sprawie brak do zabrania głosu  
Kolejny mówca 
zgłosiłem się bardzo proszę jeszcze pytanie W takim razie Czy są jeszcze jakieś środki które nie 
zostały wymienione w budżecie które przyjęliśmy ja dobrze pamiętam 12 nie kiedy była sesja tak 12 
stycznia tak Czy są jeszcze jakieś środki na jakich rachunkach albo taki wydzielonych albo na tych 
rachunkach które są połączone ze środkami niewykorzystanymi już wymienionym czy wiemy już o 
jakiś kwotach które nie zostały wykorzystane w zeszłym roku  
Kolejny mówca 
panie radny zostały niewykorzystane środki na budowę ulicy sierakowskiej ale one zostały już 
wprowadzone na etapie projektu budżetu Zostały wprowadzone do tego niewykorzystane środki 
ponieważ na ulicę sie rakowską mieliśmy otrzymaliśmy środki mieliśmy zawartą umowę z której to 
wynika że kwota 500000 zł będzie wykonana w 2021 roku i ta kwota niewykorzystanych Została 
wprowadzona już na etapie projektowania budżetu do projektu budżetu na rok 2022 Dziękuję  
Kolejny mówca 
czy jeszcze ktoś chce zabrać głos w sprawie mam chcę pewności że nie ma już żadnych na ten 
moment nie ma żadnych innych niewykorzystanych środków  
Kolejny mówca 
Proszę pana proszę odróżnić laboratoria przyszłości To co zostało wprowadzone do pani radny 
Proszę odróżnić niewykorzystane środki na rachunku bieżącym budżetu i wolne środki to są dwa 
różne tytuły przychodów i teraz wprowadzamy niewykorzystane środki na rachunku bieżącym 
budżetu a wolne środki jeszcze w tym momencie nie są do końca znane ponieważ jeszcze nie są 
wszystkie dochody rozliczane z urzędów skarbowych jeszcze nie ma rocznego rozliczenia z pit-u i 
jeszcze będą do wprowadzenia wolne a teraz wprowadzamy niewykorzystane środki na rachunku 
bieżącym budżetu czy li niewykorzystanych już nie ma wolne będziemy jeszcze rozliczać 
niewykorzystanych już nie ma  
Kolejny mówca 
Dobrze dziękuję wszystko już panie radny  
Kolejny mówca 
tak jeżeli pani skarbnik potwierdza że nie ma więcej nie wykorzystanych środków  
Kolejny mówca 
radny Jerzy Serzysko  
Kolejny mówca 
Witam mam pytanie takie to chyba w styczniu zdaje się do powinno być wysłane sprawozdanie do 
Rio o dochodach za zeszły rok i wydatków wydatkach czy zostało wysłane i my i na tej bazie Myślę że 
zostało wysłane i jaki jest stan dochodów i wydatków w tych sprawo zdaniach Dziękuję  
Kolejny mówca 
Proszę pani skarbnik  
Kolejny mówca 
panie radny sprawozdanie za miesiąc grudzień natomiast to nie są roczne sprawozdania roczne 
sprawozdania są dopiero po rozliczeniu wszystkich do chodów Czyli jak wpłyną wszystkie 
sprawozdania zostaną ogłoszone bo teraz Urzędy Skarbowe nie przesyłają sprawozdań są one 
ogłaszane na stronie ministerstwa finansów tak samo roczne udziały pit i roczne sprawozdanie 
termin jest do 20 lutego na pewno zostanie zachowany natomiast zostały sporządzone sprawozdania 
w zakresie planu i wykonania zarówno z dochodów jak i wydatków i jeżeli pana to interesuje ja już w 
tym momencie to powiem panu kwotę wykonanych to jest 224918643 zł i 24 gr natomiast kwota 
wykonanych wydatków to jest panie radny 215725161 zł i 10 gr jasne dziękuję 
Kolejny mówca 
 bardzo dziękuję bardzo proszę radny Marcin Etienne  



Kolejny mówca 
Dzień dobry państwu ja mam pytanie do pani skarbnik czy niezrealizowana zabawka dla urządzenie 
dla osób niepełnosprawnych na placu zabaw przy ulicy Waligóry to są niewykorzystane środki czy to 
są wolne środki  
Kolejny mówca 
pani skarbnik Bardzo proszę  
Kolejny mówca 
te te środki wejdą w wolne środki rozumiem Dziękuję  
Kolejny mówca 
bardzo dziękuję nie widzę listy mówców Zarządzam głosowanie Szanowni państwo radni przypomnę 
tylko że proszeni byliście państwo o przynoszenie tabletów celem aktualizacji Rozumiem że tablety 
już są sprawne ale jeżeli się tak stanie że będziesz z czymś problem proszę na bieżąco monitorować 
swoje głosowania i zgłaszać uwagi żeby się nie pojawiła sytuacja jaka miała miejsce na ostatniej sesji 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie mogę jeszcze chwilę  
Kolejny mówca 
Przepraszam bardzo jeszcze panu Skoniecznemu odpowiem Zapomniałam o niewykorzystanych 
środkach z przeciwdziałania alkoholizmowi to dopiero będziemy dopiero będzie wprowadzone w 
miesiącu lutym niewykorzystane środki z tych opłat za sprzedaż napojów alkoholowych No tutaj 
jeszcze  
Kolejny mówca 
dziękuję kto z państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej gminy Łomianki na 2022-30 Kto jest za Kto jest przeciw kto wstrzymał się od 
głosu radny Maciej Wroniewski nie zagłosował i Radna Maria Zalewska nie zagłosował Tomasz 
Henryk Dąbrowski zagłosowałem ale nie odbiło i jestem przeciw radna Maria Zalewska Radna Maria 
Zalewska jest obecna na dzisiejszej sesji Rozumiem że pani radnej Marii Zalewskiej nie ma na 
dzisiejszej sesji głosowanie stwierdzam że wyniku głosowania 15 głosów za 5 przeciw 0 
wstrzymujących się rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy 
Łomianki 2022-2030 przechodzimy do na drugiego głosowania Kto z państwa radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2022 
to jest za Kto jest przeciw kto się wstrzymał od głosu radny Jerzy Serzysko proszę zagłosować jak 
wynik poda pan radny Tomasz tak czy przeszło Oczywiście tak jaki wynik poda radny Tomasz Henryk 
Dąbrowski  
Kolejny mówca 
Jestem przeciw  
Kolejny mówca 
radna Zalewska Przepraszam dzwoni pani Maria Zalewska Bardzo proszę poczekać  
Kolejny mówca 
Dzień dobry pani radna jestem za oczywiście ale Wyrzuciło mnie tutaj z systemu i po prostu nie mogę 
głosować  
Kolejny mówca 
rozumiem Będę panią prosiła do udzielenia informacji do protokołu będzie dobrze Proszę zamknąć 
głosowanie stwierdzam że w wyniku głosowania 18 głosów za 3 przeciw 0 wstrzymujących się rada 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łomianki na rok 2022 zamykam 
punkt drugi i trzeci porządku przechodzimy do punktu czwartego rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Łomianki spółkom wodnym działającym na 
terenie Bardzo proszę panią kierownik o przedstawienie Jankowską o przedstawienie projektu 
uchwały  
Kolejny mówca 
dzień dobry z tej strony referat funduszy zewnętrznych mam przyjemność przedstawić państwu 
projekt uchwały który jest projektem po poprawkach mieliśmy w wyniku uchwały kolegium 
regionalnej izby obrachunkowej w Warszawie z dnia 21 grudnia 2021 roku które to kolegi um uznało 



nieważność uchwały poprzedniej którą podejmowali państwo w listopadzie 25 listopada zarzutami 
kolegiantów RIO była głównie według ich uznania zbyt słabo wyjaśnione zasady zasady udzielania 
dotacji według tej uchwały Rio po winniśmy te zasady bardziej rozbudować i określić tak przesłanki 
merytoryczne o charakterze podmiotowym i przedmiotowym aby można było z całą pewnością 
stwierdzić że udzielenie tej dotacji ubiegającej się spółce wodnej o dofinansowanie jest zasadne tak 
że zaproponowaliśmy zmiany w projekcie uchwały w paragrafie numer 3 dodaliśmy Ustęp 7 oraz 6 i 7 
te które regulują i trochę uzupełniają te sprawy związane z zasadami udzielania oraz 
zrezygnowaliśmy z zapisów które były według kolegium niejasne i nieostre zrezygnowaliśmy z takich 
zapisów jak udzielanie niezbędnych wyjaśnień lub zastrzeżenia te zapisy budzi ły wątpliwości dlatego 
też unieważnili poprzednią uchwałę także tyle celem wyjaśnienia dziękuję  
Kolejny mówca 
dziękuję bardzo proszę pana Mateusza Krogulca przewodniczącego komisji budżetowej 
przedstawienie opinii komisji  
Kolejny mówca 
Szanowna pani przewodnicząca radni komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały dziękuję 
Kolejny mówca 
dziękuję otwieram dyskusję Czy ktoś z państwa chce zabrać głos w tej sprawie Agnieszka radna 
Agnieszka Zdunek 
 Kolejny mówca 
Ja mam krótkie pytanie czy istnieją inne spółki obecnie w Łomiankach Jeśli tak to jaki Jaki procent 
udziału jest w tym Gminy i jakie ma udziały w tych spółkach Dziękuję  
Kolejny mówca 
Pani naczelnik  
Kolejny mówca 
jeśli chodzi o zarejestrowane działające spółki wodne na terenie gminy jest to jedna Spółka Wodna 
której rzeczywiście członkiem założycielem jest gmina Łomianki razem ze spółką z ZWiK oraz 
ogródkami działkowymi nie jestem w stanie pani powiedzieć dokładnie jaki jest procent udziału 
może pan mecenas będzie wiedział ponieważ był też przy tworzeniu udzielaniu takiej zgody na 
członkostwo gminy Łomianki w spółce to musiałbym dopytać kolegów Dziękuję  
Kolejny mówca 
radny Jerzy Serzysko mikrofon mikrofon  
Kolejny mówca 
już zgłaszałem wczoraj na komisji że ten ta projekt uchwały który dzisiaj będziemy procedować jest 
kolejnym projektem uchwały dotyczącej tego samego tematu który przez Rio w grudniu zeszłego 
roku chyba 22 któregoś tam w grudniu unieważniona tamten uchwała ta którą dzisiaj czytaliśmy 
procedujemy nie wynika że już raz taki temat stawał i bardzo nieodległym terminie czyli mniej więcej 
półtora miesiąca temu tak jakby zupełnie świeżutki temat był pierwszy raz dotknięty nie uważam za 
stosowne takiego typu działania jeżeli jest temat jest ciągłość tematu ciągłości władzy i powinno 
zasygnalizowane W uzasadnieniu do uchwały że ten temat jest ponownie wstawione z uwagi na to 
że jakieś zastrzeżenia miał o Rio to jest pierwsza sprawa był z budżetu partycypacyjnego był robiony 
w 2020 roku żebyś tak tak i z uwagi na to że części zostało jakieś którym był wystawiony w zeszłym 
roku w grudniu na komisji technicznej komisja techniczna oceniła i zgromadzeni którzy tam byli 
sporo osób było Uczestniczyło dlaczego rozmawiamy obywatelskim W tym punkcie dlatego że nie o 
budżecie tylko mówimy o projekcie dotyczących tego tematu który Dzisiaj procedujemy i chciałem 
zapytać czy coś od czasu się zmieniło w projekcie zagospodarowania dotyczącego cieku wodnego a 
ciek wodny jest związany ze spółkami wodnymi które jest tylko jedna spółka I też uważam że w tytule 
w tytule w porządku obrad Łomianki spółkom wodnym to jest niepotrzebne jest  1 spółka nie 
podejrzewam że będą powołane proszę o informację co się dzieje z projektem finansowanym z 
budżetu partycypacyjnego Zostały wprowadzone jakieś zmiany dotyczące spółki wodnej działającej i 
ja nawet wystąpiłem z pismem w imieniu komisji technicznej kto jakie założenia dawał kto dawał 



założenia odpowiedzialny i kto przyjmował ten dokument czyli opracowanie które jest no wielkim 
nieporozumieniem  
Kolejny mówca 
Dziękuję ale rozmawiamy tej w tej chwili w sprawie udzielania dotacji celowej z budżetu gminy 
Łomianki spółkom wodnym działającym na terenie gminy Łomianki Czy chce pan informacji panie 
radny w sprawie zasad udzielania dotacji celowej Gminy bo to jest przedmiotem tej 4 punktu 
porządku obrad  
Kolejny mówca 
dotyczy Spółek Wodnych i  ten projekt projekt zagospodarowania czy cieku wodnego dotyczył 
również spółek wodnych bo to jest robione dla spółki ten sam temat nie przerywajmy sobie cieszę 
się że pani ma pani taki pogląd może być udzielona odpowiedź w tej chwili w ramach tego tego 
punktów uważam że by to było zasadne jest tak jakby ciągłość tematyczna lub w sprawach różnych 
Kolejny mówca 
dziękuję więc będzie w innym punkcie czy jeszcze ktoś z państwa chciałby zabrać głos w sprawie 
zasad udzielania dotacji z budżetu gminy dla spółki wodnej nie widzę Proszę pana Mateusza Krogulca 
przewodniczącego komisji Przepraszam bardzo już wyraził swoją opinię wobec tego przychodzimy do 
głosowania Kto jest państwa radnych za przyjęciem uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji 
celowej z budżetu gminy Łomianki spółkom wodnym działającym na terenie Gminy Łomianki tak 
radny Grzegorz Adam Salwowski radny Janusz Skonieczny radny Janusz Skonieczny jaki głosowanie 
poda pan radny Tomasz Henryk Dąbrowski do protokołu  
Kolejny mówca 
wstrzymuje się  
Kolejny mówca 
 dziękuję Zamykam głosowanie stwierdzam głosowania 13 głosów za 4 przeciw 4 wstrzymujące się 
rada podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Łomianki z 
działającym na terenie gminy Łomianki zamykam punkt czwarty porządku obrad sesji przechodzimy 
do punktu piątego rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2022 planu 
dofinansowania form Doskonalenia Zawodowego nauczycieli ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania oraz form i specjalności kształcenia na dofinansowanie jest przyznane dla nauczycieli 
szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę Łomianki proszę panią Jadwigą Idziaszek naczelnika 
Wydziału edukacji o Przedstawienie projektu  
Kolejny mówca 
Dzień dobry państwu proszę państwa organy prowadzące szkoły są zobowiązane do ustalenia na 
każdy rok budżetowy finansowania form Doskonalenia Zawodowego nauczycieli zadanie to jest 
realizowane zgodnie z ustawą Karta Nauczyciela i zgodnie z tą ustawą W budżecie Gminy Łomianki 
wyodrębniono środki w wysokości 80% planowanych środków przeznaczonych na wynagrodzenia 
osobowe nauczycieli zostały one wyodrębnione w rozdziale 80 146 i 854 46 zgodnie z załącznikiem 
zgodnie z załącznikiem do projektu przedstawionej uchwały w planie zostały uwzględnione na 22 na 
22 rok środki na dofinansowanie Doskonalenia Zawodowego dla nauczycieli liceum i organy 
prowadzące podejmują uchwały do 31 stycznia danego roku opracowują dofinansowania 
Doskonalenia Zawodowego w porozumieniu z dyrektorami szkół i przedszkoli ustalone są corocznie 
maksymalne kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki Doskonalenia Zawodowego i 
Doskonalenia Nauczycieli przez szkoły wyższe czy inne podmioty które to doskonalenie dla 
nauczycieli prowadzących w projekcie naszej uchwały zostały wyodrębnione zostały wyodrębnione 
taki formy Doskonalenia Zawodowego jak studia językowe podyplomowe magisterskie czyli 
licencjackie studia uzupełniające magisterskie studia licencjackie i magisterskie oraz podyplomowe i 
kursy kwalifikacyjne które dają uprawnienia do nauczania drugiego przedmiotu a tak że to jest 
nowym punktem w tym roku dopisane zostały studia podyplomowe nadające uprawnienia do 
nauczania drugiego przedmiotu w szczególności przedmiotów matematyczno-przyrodniczych Chodzi 
tutaj o takie jak matematyka fizyka chemia geografia czy przyroda gdzie mamy wakaty nauczycieli i w 
związku z tym żeby zachęcić nauczycieli zmotywować do tych kierunków ustaliliśmy wysokość 



dofinansowania 80% i nie więcej niż 3000 zł pozostałe formy dofinansowane by były wysokości 60% 
poniesionych i udokumentowanych kosztów nauki i jednak nie więcej niż 3000 zł ustawa ta podlega 
opinii związków zawodowych związki zawodowe wniosły nam uwagi i do tego projektu Który do stał 
uwagi i Uwaga została uwzględniona i kształt tej uchwały przedstawia się tak jak jak w załączonym 
projekcie natomiast wyglądało to tak że mieliśmy dofinansowanie w trzech wysokościach 60% dla 
studiów językowych natomiast 50% dla studiów licencjackich i magisterskich związki zawodowe 
sugerowały że by ujednolicić tą stawkę i dla obu tych form doskonalenia zawodowego wprowadzić 
60% poniesionych i udokumentowanych środków wspólnie z dyrektorami podjęliśmy decyzję że 
możemy tą uwagę uwzględnić w związku z tym w chwale zostało wprowadzone że dofinansowanie 
jest wysokości 60% i ewentualnie 80% dla kierunków deficytowych  
Kolejny mówca 
Dziękuję panie naczelnik Bardzo proszę pana Marcina Etienne przewodniczącego komisji społecznej 
o przedstawienie opinii komisji  
Kolejny mówca 
szanowni państwo 25 lutego na komisji społecznej pani naczelnik wydziału edukacji pani naczelnik 
Idziaszek omówiła ten projekt uchwały dowiedzieliśmy się między innymi że był konsultowany ze 
związkami zawodowymi komisja społeczna w składzie czterech radnych 1 nieobecna jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt Dziękuję  
Kolejny mówca 
bardzo dziękuję otwieram dyskusję Kto z państwa chce zabrać głos w tym punkcie przycisnąć przycisk 
na panelu nie widzę chętnych do zabrania głosu zatem Zarządzam głosowanie Kto z państwa radnych 
jest za przyjęciem uchwały Radny Marcin Etienne radny Michał Naftyński jaki wynik głosowania 
radny Tomasz Henryk Dąbrowski  
Kolejny mówca 
wstrzymuję się  
Dziękuję zamknąć Proszę głosowanie stwierdzam w głosowaniu 19 głosów za 0 przeciw 2  
Kolejny mówca 
wstrzymujące się rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania 
doskonalenia zawodowego nauczycieli ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania oraz form i 
specjalności kształcenia na dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli szkół i przedszkoli 
prowadzonych przez gminę Łomianki zamykam Punkt piąty porządku obrad przechodzimy do punktu 
6 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na przewlekłe załatwianie sprawy 
przez organ zarządzający drogami gminnymi Uprzejmie informuję że ze względu na ochronę danych 
osobowych chronione dane nie będą wyczytane wyczytywane pozostaną w dokumentach proszę 
przewodniczącą komisji skarg wniosków i petycji panią Mariolę Niecikowską o przedstawienie 
projektu wraz z uzasadnieniem  
Kolejny mówca 
Dziękuję pani przewodnicząca za udzielenie głosu Szanowni 24 stycznia 2022 roku Odbyło się 
posiedzenie komisji skarg wniosków i petycji na której została zaopiniowana skarga na załatwienie 
sprawy przez organ zarządzający drogami Gminy w pełnym składzie komisja zaopiniowała skargę za 
bezzasadną trzema głosami za jednym głosem przeciw 1 głosem wstrzymującym się dziękuję bardzo 
dziękuję Czy ktoś z państwa chce zabrać głos w tym punkcie nie widzę przeczytam zatem projekt 
uchwały i poddam go pod głosowanie Uchwała Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 27 stycznia 2022 
roku w sprawie skargi na przewlekłe załatwienie sprawy przez organ zarządzający drogami gminnymi 
na podstawie przywołanych przepisów prawa rada miejska w Łomiankach uchwala co następuje 
postanawia się uznać za bezzasadną skargę pana skarżącego z dnia 18 listopada 2021 roku na 
przewlekle załatwianie sprawy przez organ zarządzający drogami gminnymi paragraf 2 zobowiązuje 
się przewodniczącą rady miejskiej w Łomiankach do poinformowania skarżącego o sposobie 
załatwienia skargi 3 integralną częścią uchwały stanowi jej uzasadnienie paragraf cztery uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia Kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały  
Kolejny mówca 



Mam pytanie proszę powiedzieć za głosowanie za to jest uznanie Skargi za zasadną  
Kolejny mówca 
postanawia się postanawia się uznać za bezzasadną skargę tak Skarga bezzasadna jestem za bez 
zasadnością Skargi pan radny Tomasz Henryk Dąbrowski  
Kolejny mówca 
Jestem przeciw  
Kolejny mówca 
Proszę zamknąć głosowanie stwierdzam że w wyniku głosowania 8 głosów za 4 przeciw 8 
wstrzymujących się jeszcze raz proszę powtórzyć Tomasz Henryk Dąbrowski Jestem przeciw 8 głosów 
za 4 przeciw 8 wstrzymujące się Skarga w sprawie rozpatrzenia Skargi w sprawie na przewlekłe 
załatwienia sprawy przez organ zarządzający drogą drogami gminnymi został została uznana za 
bezzasadną zamykam punkt 6 porządku obrad sesji przechodzimy do punktu 7 rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach 
w związku z rezygnacją trzech członków komisji rewizyjnej konieczne jest uzupełnienie składu 
osobowego paragraf 13 statutu Gminy Łomianki stanowi że w skład komisji rewizyjnych wchodzi 
pięciu radnych wybranych przez radę Zgodnie z artykułem 18a ustawy z dnia 8 marca o samorządzie 
gminnym w skład komisji rewizyjnej wchodzą radni w tym przedstawiciele wszystkich klubów z 
wyjątkiem radnych pełniących funkcję przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Proszę o 
zgłoszenie kandydatów do składu uzupełniającego komisji rewizyjnej szanowni państwo radni bardzo 
proszę o zgłaszanie kandydatów do składu Uzupełniającego komisji rewizyjnej Bardzo proszę Michał 
Na ftyński słucham radny Michał Naftyński radny Michał Naftyński zgłasza się włączyć  
Kolejny mówca 
No ja tego nie wiem no proszę ja już zgłaszałem się że mogę wejść do tej komisji  
Kolejny mówca 
kiedyś Pan się zgłaszał Ja się pytam kto dzisiaj zgłasza się do do komisji pan rozumiem  
Kolejny mówca 
tak  i oczywiście  
Kolejny mówca 
ale kiedyś Proszę pana to było kiedyś dzisiaj dzisiaj jest sesja i dzisiaj Pytam się państwa radnych kto 
chce pracować w komisji pan radny Michał Naftyński kto jeszcze jeszcze dwóch radnych proszę 
państwa jeszcze dwóch I jeszcze dwóch wybieram ilu jest teraz trzech tak jeszcze jeden kandydat kto 
z państwa jeszcze chciałby pracować w komisji rewizyjnej państwo radni potrzebujemy do pracy w 
komisji rewizyjnej i jeszcze jednego radnego Szanowni państwo ja nie widzę chętnych do pracy w 
komisji związku z tym jeszcze raz radny Michał Naftyński wyraża zgodę na pracę na kandydowanie do 
komisji do pracy w komisji rewizyjnej przechodzimy do głosowania  
Kolejny mówca 
może niech wyrazi głośno żebyśmy wszyscy usłyszeli  
Kolejny mówca 
proszę panie radny Naftyński powtórzyć głośno wyraźnie  
Kolejny mówca 
Głośno potwierdziłem wielokrotnie więc jakby jakby to wystarczy tak Wyrażam sam się zgłosiłem tak 
chce pracować  
Kolejny mówca 
radny Jerzy Serzysko słyszał czytam treść uchwały rady miejskiej w Łomiankach w sprawie 
uzupełnienia składu osobowego komisji rewizyjnej w Łomiankach na podstawie przepisów rada 
miejska uchwala co następuje uzupełnia się Skład osobowy komisji rewizyjnej o radnego Michała 
Nafty ńskiego wybranego przez radę Michała Naftyńskiego paragraf drugi uchwała wchodzi w życie z 
dniem podjęcia Zarządzam głosowanie kto z państwa radnych jest za przyjęciem Tomasz Dąbrowski 
Kolejny mówca 
jestem za  
Kolejny mówca 



Marcin radny Marcin Etienne  
Kolejny mówca 
jedną chwilkę jeśli można proszę jedną chwilkę jeśli można  
Kolejny mówca 
stwierdzam że wyniku głosowania 17 głosów za 1przeciw 3 wstrzymujące rada podjęła wyniku 
głosowania rada podjęła uchwałę radnemu Michałowi Naftyńskiemu gratuluję życzę owocnej pracy 
w zgodzie z przepisami prawa zamykam punkt siódmy porządku obrad sesji przechodzimy do punktu 
8 wolne wnioski i zapytania mieszkańców w związku z komunikatem dla mieszkańców 
opublikowanym w biuletynie Informacji Publicznej do biura rady nie wpłynęło żadne zapytanie ani 
wniosek mieszkańca zatem zamykam punkt 8 porządku i przechodzimy do punktu 9 interpelacje i 
zapytania i wolne wnioski kto z państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie Bardzo proszę 
radny Grzegorz Bryk  
Kolejny mówca 
Dzień dobry państwu czy mnie słychać Proszę mówić tak ja chciałem rozpocząć przebudowy ulicy 
sierakowskiej mianowicie dostałem głosy mieszkańców że zmienił się projekt przebudowy podobno 
nie był konsultowany z częścią mieszkańców został oprotestowany i podobno Powiatowy Inspektorat 
Budowlany i też brał w tym czy też nie został poinformowany o tych protestach mieszkańców przez 
gminę takie mam wiadomości Teraz proszę o pisemną informację na temat przebiegu działań Gminy 
dotyczące właśnie tego przebudowy czyli Kiedy został zmieniony projekt na na Sierakowskiej Czy były 
konsultacje z mieszkańcami i czy były podczas tych prób zmiany projektu były informowany urzędy 
Powiatowe czyli zarząd ruchu w powiecie czy Izba Inspektorat Budowlany Czy czy wnioski 
mieszkańców protesty mieszkańców też były przez gminę zgłaszane do organów Powiatowych zarząd 
organizacji ruchu w powiecie i i Inspektorat Nadzoru Budowlanego i chciałbym taką informację na 
piśmie dla siebie i dla mieszkańców dziękuję  
Kolejny mówca 
dziękuję radny Jerzy Serzysko  
Kolejny mówca 
Sierakowska faktycznie jest także szereg protestów do mnie też docierają takie sygnały więc nie 
wiem czy czy zostały podjęte jakieś kroki czy co po prostu lekceważone przez przez przez gminę miał 
być to projekt sztandarowy dofinansowany z zewnątrz okazuje się że niekoniecznie to wystąpienie o 
dofinansowanie z zewnątrz zostało w taki przystępny sposób skonsultowane i uzyskano jakąś opinię 
mieszkańców Teraz dopiero w trakcie realizacji inwestycji okazuje się że jest cały szereg rozbieżnych 
uwag mieszkańców co do do tego co urząd gmina wykonawcy proponują urzeczywistnić w terenie to 
jest mój moje moja krótka opinia oraz chciałem się spytać ponieważ przy uchwale numer numer 4 w 
porządku naszych obrad czyli dotyczące spółek wodnych sprawę strugi Dziekanowskie strugi 
dziekanowskiej której projekt był wykonywany za kilkadziesiąt tysięcy zł rewitalizacji przystąpienia do 
jakiejś pracy w tym temacie i nie uzyskałem odpowiedzi w punkcie czwartym to Ponawiam pytanie w 
punkcie dziewiątym interpelacje i wolne wnioski czego dotyczy dotyczy projekt który był omawiany 
na komisji technicznej chyba w listopadzie poprzedniego roku dostał negatywną opinię z sugestiami z 
naszej strony i obecnych innych mieszkańców i innych podmiotów na komisji że należy ten projekt 
zwrócić do wykonawcy i żeby poprawił co się da poprawić cały szereg tam jest zrobiony Po pierwsze 
nie ma nie ma wizji jak ta Struga ma być przebiegać jej rewitalizacja po drugie cały szereg wpisów 
jest Kopiuj Kopiuj Wklej jakieś tam Wał Międzyszyński są wklejane jakieś jeziorka gdzieś których No 
to znaczy merytorycznie i ten projekt jest nie do przyjęcia a Pieniądze zostały wydane Pismo poszło 
do zdaje się o założenia do projektu tego i to było odebrane projekt zostało zapłacone czy Czy i kto 
odbiera ł ewentualnie jakie jest dalsze działanie z projektem to jest jedno pytanie drugie pytanie 
wyłączanie świateł na ulicach miasta i gminy docierają sygnały z burakowa i z jakiś innych osiedli i 
sołectw wieczorem godzinach popołudniowych wieczornych właściwie w różnych miejscach 
cyklicznie wyłączone wyłączone światła pytaliśmy pana naczelnika Wydziału inwestycji i wczoraj na 
komisji technicznej udzielił odpowiedzi że właściwie to jest tak instalacja jest nie sprawna i dlatego 
się to wszystko stara instalacja akurat w niektórych przypadkach instalacja jest dosyć nowa i sprawna 



i kilka dni w jednym miejscu jest wyłączony następnego kolejnego w kolejnym okresie dziennym tu 
są załączane światła już samoczynnie bo nie widać żadnych Mechaników żeby Przepraszam coś robili 
i wyłączone w innym miejscu ulicy także także Jaka jest przyczyna tego dzisiaj dzwoniłem również do 
działu inwestycji No mówią że zgłoszono do odpowiedzialnego Do konserwatora tylko mam pytanie 
żeby ktoś mnie definitywnie odpowiedział czy to jest z powodu jakiś awarii czy to jest z innych 
powodów na przykład oszczędności energii przez gminę czy przez braku mocy przesyłowych przez 
centralę czy Legionowo w jakiś sposób wydziela nam takiego pytania oczekuję i trzecie pytanie które 
mam otrzymaliśmy na skrzynki mailowe druki dla radnych w jaki sposób występować do innych 
podmiotów do obywateli na jak już spojrzałem na to i mam takie takie pytanie nie widać tam nigdzie 
w drukach w jaki sposób informacja czyli wystąpienie radnego do podmiotu przedmiotu w jaki 
sposób wróci do do Radnego jeszcze jest ja odczytałem że jest mechanizm taki radny pisze na druku 
firmowym Gminy w interpelacji interpelację czy zapytanie czy występuje do kogoś podane Tam są 
nad tym druku tylko adresy elektroniczne urzędu i biura rady wysyła i później drogą powrotną Jeżeli 
ktoś odpowie na to pytanie też wysyła wpadnie do skrzynki biura rady i urzędu dopiero ten te dwie 
komórki mogą wysłać powinny wysłać do osoby która prowadzi korespondencję jest to jakaś filtracja 
przebiegu w moim poczuciu filtracja przebiegu wymiany korespondencji dobrze żeby jakieś 
rozwiązanie zrobić żeby informacja niech trafia do gminy ale równocześnie do wiadomości osoby 
zainteresowanej która w tej sprawie W jakiś sposób bierze udział jaki był cel tego typu 
przedsięwzięcia przesłać radnym obowiązujące druki na których powinno się prowadzić 
korespondencję z różnymi komórkami i firmami i osobami Dziękuję za uwagę  
Kolejny mówca 
pani przewodnicząca mikrofon  
Kolejny mówca 
szanowni państwo Kto z państwa chcę jeszcze zabrać głos w sprawie interpelacji i zapytań wolnych 
wniosków nie widzę zamykamy listę mówców czy Burmistrz Gawda odpowiedz na pytania radnemu 
Jerzemu Serzysko czy odpowiedzi udzielone na piśmie  
Kolejny mówca 
Witam państwa na wstępie chcę powiedzieć że pani burmistrz reprezentuje teraz gminę Łomianki na 
spotkaniu z samorządowcami prezydenta Trzaskowskiego marszałka Struzika i wielu innych więc z 
tego powodu dzisiaj jej nie ma Natomiast jeżeli chodzi o odpowiedzi to one będą dużo bardziej 
wyczerpujące i precyzyjne jeżeli zrobimy to na piśmie więc prosiłbym o zaakceptowanie takiej formy 
Dziękuję bardzo  
Kolejny mówca 
Agnieszka Gawron Smater  
Kolejny mówca 
dziękuję Dzień dobry państwu Ja chciałabym skorzystać tutaj i zaprosić państwa radnych na komisję 
planowania i zagospodarowania przestrzennego jest tak pani przewodnicząca Przepraszam bardzo 
przepraszam która oczywiście państwa Radnych i wszystkich mieszkańców którzy tutaj śledzą 
Transmisje z sesji na posiedzenie komisji planowania i zagospodarowania przestrzennego które 
odbędzie się 3 lutego to jest najbliższy czwartek o 17:00 oczywiście będzie w trybie zdalnym i 
podczas posiedzenia Komisji będziemy omawiać dyskutować projekt uchwały krajobrazowej to jest 
ważny dokument tydzień temu odbyły się odbyła się dyskusja spotkanie w icds No niestety nie było 
tutaj dużego zainteresowania ze strony mieszkańców stąd tak bardzo zależałoby mi jako 
przewodniczącej aby abyśmy jako radni także mieszkańcy zainteresowali się tym tematem ponieważ 
jest to właśnie moment aby wnieść jakieś swoje poprawki uwagi do tworzonej tak ważnej dla 
Łomianek uchwały Dziękuję bardzo i serdecznie zapraszam  
Kolejny mówca 
Dziękuję radny Jerzy Serzysko  
Kolejny mówca 
Widzę że już nie ma dyskutantów nie ma zapytań ani interpelacji w związku z tym następny punkt to 
będzie informacja przewodniczącej Rady Miejskiej rozumiem o działalności tak  



Kolejny mówca 
ja jeszcze nie zamknęłam punktu 
 Kolejny mówca 
a ja jeszcze nie skończyłem  
Kolejny mówca 
tak się nie da proszę pozwolić mi prowadzić sesję Teraz jesteśmy w punkcie interpelacje zapytania są 
Kolejny mówca 
tak I w tym właśnie wtedy w ramach tego punktu Chciałem zadać pytanie czy rozpatruje możliwość 
udzielania również udzielania sprawozdania przez Burmistrza w tym w tym zakresie jak podobnie jak 
jak przewodnicząca rady udziela sprawozdanie z działalności rady dobrze Żebyśmy może wysłuchali 
również sprawozdania na sesji nie w gazecie łomiankowski które to sprawozdanie zdecydowanie 
później przychodzi nie codziennie i nie mamy możliwości zapytać o szczegóły Na sesji żeby 
wprowadzić taki punkt jeden z ostatnich może bądź pierwszy radni powinni określić i będzie to 
przydatne Moim zdaniem także taki luźny luźne wniosek Chciałem złożyć Dziękuję  
Kolejny mówca 
bardzo dziękuję czy ktoś jeszcze Marcin Etienne  
Kolejny mówca 
pani przewodnicząca Szanowni państwo trochę zainspirowany głosem radnej głośniej albo bliżej 
mikrofon czy mnie słychać czy słychać tak pani przewodnicząca Szanowni państwo trochę 
zainspirowany głosem radnej Agnieszki Zdunek tak informacyjnie 8 lutego o godzinie 18:00 będzie 
komisja społeczna która będzie poświęcona służbie zdrowia świadczącej pomoc medyczną w ramach 
NFZ czyli publicznej służbie zdrowia i również bardzo serdecznie zapraszam na to spotkanie na to 
spotkanie zostali zaproszeni dyrektorzy kierownicy przychodni pięciu przychodni z terenu Łomianek 
Obecnie zbieramy też pytania od mieszkańców pytania wnioski które będziemy przedstawić osobom 
które przyjmą nasze zaproszenie to zaproszenie również wysłaliśmy również zaproszenie do byłych 
burmistrzów uczestniczyli w pewnych Rozmowach w pewnych ustaleniach także mam nadzieję 
mamy nadzieję na ciekawą dyskusję serdecznie zapraszam dziękuję  
Kolejny mówca 
Dziękuję Czy w punkcie interpelacje wolne wnioski ktoś jeszcze chciałby zabrać głos nie widzę 
zamyka my punkt 9 porządku obrad przechodzimy do punktu 10 sprawozdanie przewodniczącej 
wzorem miesięcy poprzednich informacje przewodniczącej Rady Miejskiej zostały przekazane na 
skrzynki elektroniczne państwu radnym w dniu dzisiejszym zamykam punkt 10 porządku obrad 
przechodzimy do punktu 11 zamknięcie obrad sesji wobec wyczerpanie porządku obrad zamykam 52 
sesję rady miejskiej w Łomiankach Uprzejmie informuję że kolejna sesja zaplanowana jest na dzień 
24 lutego wszystkim państwu serdecznie dziękuję za uwagę  
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